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Sted og tidspunkt Fårevejle Skole, Personalelokalet, tirsdag den 24. oktober 2023, kl. 17.30-20.00. 

Deltagere Iben, Urd, Camilla, Vira, Ann Karina, Rikke, Celina, Lilly, Maria, Sine, Christina, 
Jacob, Maibritt, Elliot, Jørgen og Kristian  

  
 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Iben Hansen 

Referat Intet til referat 

 

Punkt 2 Nyt fra skolen – fast punkt 

Ansvarlig og tid 25 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Formanden 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat Formanden:  
Der er ikke modtaget nogle henvendelser siden sidste møde. Uden for skolerne 
arbejdes der på at finde ud af, hvad man vil med Hørve Skole. Der er lidt der rør på 
sig, men formanden har ikke nogen kommentarer.  
Medarbejdere: 
Hørve: Intet nyt 
Fårevejle: Intet til referat 
Asnæs: Der er sket meget på skolen. 8.-9. klasse har været til ungefolkemøde. 8. 
årg. har været på lejrskole i Helsingør.  
Der har været teater, OL, KUMULT, Datasamtaler 
Der har været afholdt pædagogisk rådsmøde og senest motionsdag på skolen.  
Det næste der står for er projektopgave i 9. klasse.  
Afd. Råd Hørve: Der er ved at blive planlagt Halloween fest på skolen.  
Afd. Råd Fårevejle: Vi har lige holdt møde og er i gang med at planlægge den nært 
forstående julefest. Derudover har vi vendt mulighederne for at bruge vores 
facebookside til at fortælle flere gode historier. 
Afd. Råd Asnæs: Der har været drøftet, hvad afdelingsrådet skal kunne samt 
økonomi og lejrskoler.  
Elever:  
Asnæs: Der bliver talt meget om Gallafest og om udeområderne på skolen. Fredag 
kan skolens 7. klasser komme i Asnæscenteret og dele slik ud og tjene lidt penge til 
klassekassen. 
Fårevejle: 9. klasse har været på tur, 8. klasserne holder Halloweenfest for skolens 
yngste elever. Der har været afslutning på Løvens Hule. Der har været mange gode 
ideer og processen gik godt for langt de fleste.  
Elevrådet har drøftet at de godt kunne tænke sig at få kostpolitik op og få talt om, 
hvad der ses på, når der laves en kostpolitik.   
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Hørve: Der har været elerådsmøder på Hørve skole. Der har ikke været talt om så 
mange ting, da det er meget nyt og de er ved at lære hinanden at kende. 
Ledelse:  
Hørve:  
Der har været afholdt rigtig mange forskellige arrangementer. Derudover har 
mange klasser været på besøgsmarken.  
Motionsdagen blev gennemført på trods af dårligt vejr.  
Forhåbentlig går de snart i gang med at sætte skolen i stand efter den brand der 
var i sommers. Desværre kan de ikke garantere, at loftsmaleriet i mellemgangen 
går i stykker.  
Fårevejle: Vi havde en rigtig god motionsdag på trods af vejret var lidt imod os. 
Løvens hule blev afsluttet og det var endnu engang en stor succes.  
Vi oplever lige nu meget fravær iblandt personalet af mange forskellige årsager, 
hvilket også påvirker hverdagen på skolen.  
Asnæs:  
Jacob fortæller, at han er rigtig glad for at være startet på Asnæs skole. Jacob er 
blevet ansat som afdelingsleder for indskolingen og mellemtrinnet Der arbejdes 
meget med simple traditioner, hvor alle kender deres opgaver. 
Formanden supplerer med, at der også er ansat en afdelingslederfor udskolingen 
og C-klasserne. Vivi kommer fra Holbæk kommune og starter d. 1/11.   
Jørgen: Der bydes velkommen til Vivi d. 1/11 og det starter med at Vivi kommer 
rundt og hilser på i klasserne. Vivi har udover skoleledelse også erfaring med tilbud 
lignende C-klasserne. 
Ift. høringssvaret til kommunens budget:  

- Man har afskaffet den eksisterende demografimodel.  
- Hørve skole som pædagogisk fyrtårn er med i budgettet og vi skal nok blive 

hørt som samlet skolebestyrelse.  
Vi er i gang med skoleudviklingssamtaler på alle tre skoler. Vi får besøg på skolerne 
af centerchefen og skolekonsulenterne, hvor vi drøfter arbejdet på skolerne.  
Det var spændende at høre regeringens udspil om folkeskolerne. 
Der er mange aktiviteter på skolerne og der inviteres til rigtig mange ting. Det er 
stort set dagligt at vi modtager tilbud og der er en stor opgave i at vælge til og fra, 
når der også er en drift der skal passes. 
    

 

Punkt 3 Rundtur på Fårevejle Skole 

Ansvarlig og tid Kristian Høj, 45 minutter 

Formål 
 

At medlemmerne af skolebestyrelsen har kendskab til de fysiske rammer på 
Fårevejle Skole. 

Referat Kristian viste rundt på skolen.  

 

Punkt 4 Opsamling fra skolebestyrelsens lørdagsmøde 

Ansvarlig og tid Iben Hansen, 30 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

At samle op efter lørdagsmødet. 
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 På skolebestyrelsens lørdagsmøde blev det besluttet at samle op på mødet den 24. 
oktober, herunder at aftale hvilke emner der skal arbejdes videre med. 
 
Bilag – Anbefalinger fra Børne Vilkår skærmanbefalinger 

Referat På bestyrelsens lørdag blev der snakket om:  
Trivselsarbejdet og klassekonferencer. 
Skærmbrug i skoletiden og dialog om, hvad vi forbinder med skærm. 
Vi drøftede også brug af mobiltelefoner i skoletiden.  
Forældrerepræsentanterne talte om, hvilke emner der skulle med på kommende 
bestyrelsesmøder. Herunder trivsel og Hørve skole som pædagogisk fyrtårn. 
Sfo’ens indeklima og støjdæmning blev vendt ligesom toiletterne på Asnæs skole 
også blev vendt.  
 
Børns vilkår har lavet en skærmguide til børn/unge/voksne/institutioner som der 
er et link til i fremstillingen af punkt 4.  
 
Skærmbrug har været taget op i bestyrelsen på baggrund af forældrehenvendelser 
med et ønske om en mobilpolitik.  
 
Det forslås at vi opfordrer kommunen til at komme med guidning og oplysning af 
forældrene. 
Det er vigtigt at lærerne og pædagogerne bliver hørt. 
Der skal tages hensyn til, at de tre skoler er meget forskellige og har forskellige 
behov.  
 
Det noteres fra elevrepræsentant at temaet også har været oppe på FEO, det 
fælles elevråd. Her har der været drøftet både for og imod brugen af telefoner i 
skoletiden.  
 
Det ønskes at vi får nuanceret temaet om skærm i skolen. Vi har brug for at 
kommunen kommer på banen med oplysning omkring digitalisering og skærmbrug 
i skolen. Vi skal i skolebestyrelsen finde ud af, hvor vi vil arbejde os hen.  
 
Som punkter til kommende bestyrelsesmøder skal vi også have drøftet en 
kommende evaluering af læringssamtalerne. 
 

  

 

Punkt 5 Møde med Børne-, Unge- og Uddannelsesudvalget 

Ansvarlig og tid Iben Hansen, 15 minutter  

Formål 
 
Fremstilling 
 

At forberede skolebestyrelsen møde med BUU den 20. november 2023. 
 
Skolebestyrelsen er den 20. november 2023 inviteret til dialogmøde Børne-, Unge- 
og Uddannelsesudvalget. 
På skolebestyrelsesmødet den 24. oktober forberedes mødet. 

https://tracking.bornsvilkar.dk/web/namedservice/?ext=https%3A%2F%2Fbornsvilkar.dk%2Fskaermguiden%2F%3Futm_source%3Dfagnyhedsbrev%26utm_medium%3Demail%26utm_campaign%3DUdd_nyhedsmail_uge41_23_skoler_ikke_kunder&cs=J99GrHUTce_nosVxtlJ8Qg!!&resourcename=Udd_nyhedsmail_uge41_23_skoler_ikke_kunder&channel=email&stageId=%23DJtQ&scenarioExecutionId=2520409&lgn_uid=LkhvNEU6MTcyODU0MTQwNFRHEGWlbi-PpyQMb6N8wPM!&ea=tWael6GIBnvzhWK2ILfdufUBljfSghSCXsq18wAtgdYEL%2FoTwuty2ckyTEqPgHybEwjXkELCVIf6g7XuIIqCyQ%3D%3D%3ADOg5UGF8gTOhYqDQozmSXQ%3D%3D
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Referat BUU kommer til næstkommende skolebestyrelsesmøde fra kl. 16.00-17.00 og 
herefter ordinært skolebestyrelsesmøde. 
 
 
 
Der ønskes at vi drøfter følgende punkter:  
 

- Kommunens projekt omkring Hørve skole, herunder procesplanen 
- Vi ønsker oplysning, retningslinjer, foredrag, undervisning omkring 

skærme i skolen og digitalisering i skolen med fokus på trivsel på skolerne 
Asnæs, Fårevejle og Hørve.  

- Der skal informeres om, at vi skal have evalueret vores læringssamtaler og 
skolen skal gøre status.  

- En status på toiletterne på Asnæs skole.  

 
 

Punkt 6 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5. minutter 

Referat Der udtrykkes fra en elev at der er et ønske om deltagelse af eleverne ved f.eks. 
økonomi-gennemgang.  
 

 


